

<input type="checkbox"/> 新增 Add <input type="checkbox"/> 刪除 Delete	<input type="checkbox"/> 澳門幣 MOP <input type="checkbox"/> 港幣 HKD	持卡人姓名 Cardholder Name
		信用卡號碼 Credit Card No. <input type="text"/>

<input type="checkbox"/> 新增 Add <input type="checkbox"/> 刪除 Delete	<input type="checkbox"/> 澳門幣 MOP <input type="checkbox"/> 港幣 HKD	持卡人姓名 Cardholder Name
		信用卡號碼 Credit Card No. <input type="text"/>

申請人聲明 Declaration of Applicant

致：澳門商業銀行有限公司
 To : Banco Comercial De Macau, S.A.

- 本人同意透過澳門商業銀行電子理財渠道，包括 BCM Net 網上銀行、TeleBCM 電話理財服務及流動證券買賣服務，運作本申請表所列之賬戶直至另行通知為止。
 - 本人明白及同意上述登記賬戶之運作均需受澳門商業銀行 BCM Net 網上銀行服務、TeleBCM 電話理財服務及流動證券買賣服務的條款及細則規限，並願意受其約束。
 - 本人同意並授權澳門商業銀行股份有限公司("銀行")向其分行、母公司、附屬公司、聯營公司、銀行本身及其母公司或其合作夥伴在澳門或海外之監管機構或稅務機構或任何澳門或海外已承諾將有關資料保密處理之人士或實體透露有關本人(等)在此所述或由銀行不時持有之資料作銀行信貸評估、債務追討、監管或履行法律責任及其他商業／銀行業務操作之用途。
- I, the undersigned, hereby agree to operate the aforesaid account(s) registered with you through the access of electronic channels, including BCM Net e-Banking Service, TeleBCM Phone Banking Service and Mobile Securities Trading Service until further notice.
 - I acknowledge that the operation of the registered accounts are subject to the terms and conditions of BCM Net e-Banking Service, TeleBCM Phone Banking Service and Mobile Securities Trading Service, and agree to be bounded by them.
 - I agree and authorize Banco Comercial de Macau, S. A. (the "Bank") to disclose my/our data herein or data possessed by the Bank from time to time for purpose of credit assessment, debt collection, supervisory/regulatory / legal requirement or other business/ banking service operations to other offices/ branches of the Bank, the Bank's holding company, subsidiaries and affiliates and the supervisory authorities or tax authorities of the Bank and its holding company or its business counterparts in Macau or overseas and to any other persons/ entities in Macau or overseas under a duty of confidentiality to the Bank.

申請人簽署 (須與銀行之簽名式樣相同)
 Applicant Signature (must be identical with the specimen signature)

FOR BANK USE ONLY		
Branch/Dept Chop	Signature Verification	Checked & Authorized Signature
Call Centre Chop	Input	Checked & Authorized Signature
ECD Chop	Scanning/Archive	